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ÇAMLIK

CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Gökhan 
Zeybek, Parti Meclis 
Üyesi Baran Bo-
zoğlu, CHP Antalya 
Milletvekili Cavit Arı 
ve Mamak Belediye 
Başkanı Veli Gündüz 
Şahin, Mamak Bele-
diyesi’ne ait Sokak 
Hayvanları Rehabi-
litasyon Merkezi ve 

Geçici Bakımevi’nde 
incelemelerde bu-
lundu. 

  Geçtiğimiz hafta 
yapılan ziyaret, 
hayvan barınağı ve 
sokak hayvanlarının 
koşullarının iyileş-
tirilmesine yönelik 
çalışmaları değerlen-
dirmek amacıyla ger-
çekleştirildi.  2'DE

Barınakta İncelemelerde 

Bulunuldu

Keçiören Beledi-
yesi, Hz. Mevlana’nın 
751. vuslat yıl dönümü 
dolayısıyla düzenle-
diği anlamlı etkinlikle 
sanatseverleri bir araya 
getirdi. Necip Fazıl 
Kısakürek Tiyatro Salo-

nu’nda gerçekleştirilen 
programda, Ankara 
Büyükşehir Belediyesi 
Dikmen Kadınlar Lokali 
tiyatro ekibi tarafından 
sahnelenen “Gel” adlı ti-
yatral şiir dinletisi büyük 
beğeni topladı. 4'DE

Mevlana Anıldı

Altındağ Belediye-
si, dijital belediyeci-
lik alanında önemli 
bir adım daha atarak 
"Kent Bilgi Sistemi"ni 
(ALBİS) yeniledi.  
     İmar ve Şehircilik 
Müdürlüğü tara-
fından düzenlenen 
bilgilendirme top-
lantısında, belediye 
personeline yapılan 
son güncellemeler 

ve yeni özellikler 
hakkında detaylı bil-
gi verildi.  Altındağ 
Belediyesi, vatan-
daşların belediye ile 
olan işlemlerini daha 
kolay hale getir-
mek için geliştirdiği 
"Altındağ Belediyesi 
Kent Bilgi Sistemi" 
(ALBİS) projesinde 
önemli yeniliklere 
imza attı. 4'DE

Altındağ Belediyesi'nden 

Dijital Dönüşüm

Yozgat'tan Ankara'ya uzanan başarı 
hikayesinin adresi Ostim Sanayi Sitesi. 
Çocuk yaşta tamir aletleri ile tanışan 
Kadışehirli Mevlüt Badem, bu gün 
Mercedes'te ağır tonajlı araçların aranan 
ustası oldu.  
     Yozgat’ın Kadışehri ilçesinden çıkan 
başarılı girişimci Mevlüt Badem, Ankara 
Ayyıldız Sanayi Sitesi’nde Üç Yıldız Mer-

cedes Tamir Bakım ve Elektrik Servisi 
ağır vasıta araçların bakım ve onarımla-
rını yapıyor.  Mercedes marka araçların 
teknik bakımlarını yapan Badem, sektör-
deki güvenilirliği ve tecrübesiyle dikkat 
çekiyor. Mevlüt Badem, “Kadışehri’nin 
Kıyılı köyünden 2006 yılında Ankara’ya 
gelerek bu mesleğe başladım. 

TARIK YILMAZ

Ağır Tonajın 
Yozgatlı Ustası!

YOZGAT FABRİKA AYARLARINA 

GERİ DÖNMELİ! 
Ankara'da yaşayan Yoz-

gatlılar, Yozgatlı Dernekler 
Federasyonu'nun düzenlediği 
geleneksel arabaşı etkinli-
ğinde bir araya gelerek hem 
memleket hasretini giderdi 
hem de Yozgat'ı konuştu. 

Programda konuşan Yoz-
gatlı Dernekler Federasyonu 
Başkanı Avukat Selçuk Bağcı, 
Yozgatlılık vurgusu yaparak, 
her bir Yozgatlının ‘fabrika 
ayarlarına’ dönmesini gerek-
tiğini dile getirdi.  Mamak'taki 

Lavanta Kültür Merkezi'nde 
düzenlenen etkinliğe, Anka-
ra Milletvekili Adnan Beker, 
Mamak Belediye Başkanı Veli 
Gündüz Şahin, Akdağmade-
ni Belediye Başkanı Nezih 
Yalçın, Yozgat Önceki Dönem 
AK Parti Milletvekili Ertuğrul 
Soysal, Yozgat Önceki dönem 
CHP Milletvekili Ali Keven, iş 
insanları, bürokratlar, der-
nek başkanları ve memleket 
sevdalısı Yozgatlılar katılım 
sağladı. EDA DEMİREL

Ankara'da
Yozgatlılar, 

Yozgatlı Dernekler 
Federasyonu'nun 

arabaşı etkinliğinde 
bir araya gelerek, 
kültürel miras ve 

geleceğe dair 
önemli mesajlar 

paylaştı.

Diva-Sen Genel Başkanı 
Yozgatlı hemşehrimiz Osman 
Taşçı, il ve ilçe ziyaretlerine hız 
kesmeden devam ediyor. Bu 
haftaki programında Samsun ve 
ilçelerini ziyaret eden Taşçı, sen-
dika üyeleriyle bir araya gelerek 
çalışmalar hakkında bilgi verdi.

 
     SAMSUN İL VE 

 İLKADIM İLÇE 
 MÜFTÜLÜKLERİNE 
 ZİYARET 

     Genel Başkan Osman Taşçı, 
Genel Başkan Yardımcısı Ercan 
Çaylan ve Samsun Şube Yöneti-
minden Turan Demirbaş ile Ali 
Güven'in katılımıyla Samsun İl 
Müftülüğü ve İlkadım İlçe Müftü-
lüğü’nü ziyaret etti.  

     İlkadım İlçe Müftülüğü’nün 
aylık mutat toplantısına katılan 
Taşçı, sendikanın faaliyetleri, 
ücretsiz misafirhane hizmetleri ve 
Diyanet personelini ilgilendiren 
konular hakkında bilgiler paylaştı. 
Toplantının ardından İlkadım İlçe 
Müftüsü Ömer Yay ve müftülük 
çalışanları, çalışma yerlerinde zi-
yaret ederek bir süre sohbet etti.

 
     BAŞARILAR DİLEDİ 
     Samsun İl Müftülüğü’nde de 
çalışanlarla bir araya gelen Taşçı, 
personele çalışmalarında başarı-
lar dileyerek Diva-Sen’in etkinlik 
ve faaliyetlerine ilişkin ziyaretlerin 
diğer illerde de devam edeceği 
söyledi. 

HABER MERKEZİ

Diva-Sen'den 
Karadeniz çıkarması

KGK Heyeti Kuzey 
Makedonya’da

Kuzey Makedonya'nın 
başkenti Üsküp'te Küre-
sel Gazeteciler Konseyi 
(KGK) heyeti, Kuzey 
Makedonya Cum-
hurbaşkanı Gordana 
Silyanovska-Davkova'yı 

ziyaret etti. Ziyaret, iki 
ülke arasındaki ilişki-
lerin güçlendirilmesi 
ve medya işbirliğinin 
artırılması amacıyla 
gerçekleştirildi. 

HABER MERKEZİ
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Barınakta İncelemelerde 

Bulunuldu

Atatürk Gücünü Nereden Alıyordu? 

Söyleşisine Yoğun İlgi
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Kuzey Makedonya'nın başkenti 
Üsküp'te Küresel Gazeteciler 
Konseyi (KGK) heyeti, Kuzey 
Makedonya Cumhurbaşkanı 
Gordana Silyanovska-Davkova'yı 
ziyaret etti. Ziyaret, iki ülke ara-
sındaki ilişkilerin güçlendirilmesi 
ve medya işbirliğinin artırılması 
amacıyla gerçekleştirildi.

 
     ÖVGÜ DOLU AÇIKLAMA 
     Kuzey Makedonya Cumhur-
başkanı Gordana Silyanovs-
ka-Davkova, Türkiye'nin Asya 
ülkeleriyle ilişkilerdeki kritik 
rolüne ve çok kutuplu dünya 
düzenindeki öngörü gücüne 
dikkat çekti. 

Cumhurbaşkanı, Türkiye'nin 
Asya ve Avrupa arasındaki köprü 
işlevini çok iyi yerine getirdiğini 

ve Türkiye’nin dünya meseleleri-
ne dair öngörü gücünün, AB’nin 
gözünden kaçan pek çok detayı 
görmelerine yardımcı olduğunu 
belirtti. Cumhurbaşkanı Silyano-
vska-Davkova, COP 29 zirvesi 
kapsamında Azerbaycan’da 
bulunmuş ve Bakü’nün zengin 
kültürel yapısından etkilendiğini 
dile getirdi. Ülkeler arasındaki 
ilişkilerin güçlenmesinin, hem 
ekonomik hem de kültürel açı-
dan faydalı olacağına değindi.   

  Silyanovska-Davkova, Türkiye 
ve Kuzey Makedonya arasındaki 
medya işbirliğinin önemini vur-
gularken, bu alandaki ilişkilerin 
geleceği için heyetin ziyaretinin 
önemli bir adım olduğunu ifade 
etti. KGK Genel Başkanı Mehmet 
Ali Dim, Cumhurbaşkanı Gor-

dana Silyanovska-Davkova’ya 
ziyaretinden dolayı teşekkür 
etti ve anı plaketi ile Küresel 
Medya dergisi takdim etti. KGK, 
medya işbirliğinin artırılması ve 
daha güçlü bir iletişim köprüsü 
kurulması adına atılacak adımları 
daha da güçlendirme kararlılığını 
dile getirdi. 
     KGK heyetinin bu ziyareti-
nin ardından Türkiye ve Kuzey 
Makedonya arasındaki medya ve 
kültürel işbirliği daha da derin-
leşmesi bekleniyor. Cumhurbaş-
kanı Silyanovska-Davkova’nın 
ziyaret sırasındaki açıklamaları, 
iki ülke arasındaki ilişkilerin daha 
da güçlenmesine olanak tanıya-
cak ve medya sektöründe önemli 
gelişmelere zemin hazırlayacak-
tır. HABER MERKEZİ

Keçiören Belediyesi Sanat ve Meslek Edin-
dirme Kursu (KEÇMEK) kursiyerleri, Antares 
AVM'de açtıkları Yeni Yıl Sergisi ile el emeği 
ürünlerini sergiliyor. Sergi, yılbaşı hediyesi 
almak isteyenlere rengarenk ve özel tasarımlı 
hediyeler sundu. KEÇMEK kursiyerlerinin 
ürettiği her biri özenle işlenmiş ürünler, aynı 
zamanda kadınların ekonomik bağımsızlıkları-
na katkı sağlıyor.

 
     KADINLARIN EKONOMİK 

 BAĞIMSIZLIĞINA DESTEK OLAN SERGİ 
     Sergide satılan ürünlerin gelirleri, Keçiö-
ren Belediyesi tarafından eser sahiplerinin 
hesaplarına yatırılarak ev ekonomilerine katkı 

sağlanıyor. KEÇMEK, kadınların meslek edin-
melerine yardımcı olmanın yanı sıra, gelenek-
sel sanatları yaşatmayı ve kadınların gelir elde 
etmelerini sağlamayı amaçlıyor. 
      Keçiören Belediye Başkanı Dr. Mesut 
Özarslan, KEÇMEK’in kadınlar için önemini 
vurguladı ve “KEÇMEK’te kadınlarımıza hem 
geleneksel sanatları öğretiyoruz hem de gelir 
elde edebilecekleri meslek edinme fırsatları 
sunuyoruz. Maharetli kadınlarımızın yaptığı 
eserler, onlar için önemli bir gelir kaynağı 
oluşturuyor. Yeni yıl hediyesi almak isteyen 
tüm vatandaşlarımızı KEÇMEK sergimizi ziya-
ret etmeye davet ediyorum” dedi.

 HABER MERKEZİ

Keçiören Belediyesi’nin düzenlediği 
kültürel etkinlikte, Araştırmacı-Yazar Fey-
zullah Budak, “Atatürk Gücünü Nereden 
Alıyordu?” konulu söyleşisiyle Keçiörenli-
lerle buluştu. 

Budak, Atatürk’ün entelektüel biriki-
mi, düşünce sistemi ve Cumhuriyet’in 
kuruluş sürecindeki planlarını ele alan 
kapsamlı bir sunum gerçekleştirdi.

 
     ATATÜRK’ÜN GÜÇ KAYNAĞI: 

 BİLİM, AKIL VE ÇALIŞMA 
     Feyzullah Budak, söyleşisinde Ata-
türk’ün kurtuluş ve kuruluş sürecindeki 
başarısını akıl, bilim ve çok çalışma ile 
birleştirdiğini vurguladı. Sunumda, Ata-
türk’ün okuduğu kitaplar, tuttuğu notlar ve 

bu notların şekillendirdiği düşünce tarzı 
detaylı bir şekilde ele alındı. Ayrıca, Ata-
türk’ün kendi el yazısıyla aldığı notlardan 
oluşan 24 ciltlik resmi bir eserden alıntılar 
da paylaşıldı.

 
     KEÇİÖREN BELEDİYESİ’NİN 

 KÜLTÜREL ETKİNLİKLERİ 
 DEVAM EDİYOR 

     Söyleşiye, Keçiören Belediyesi Başkan 
Yardımcısı Atila Zorlu, Keçiören Belediye-
si Danışmanı Ayşe Sucu, Ankara Büyük-
şehir Belediyesi Genel Sekreter Yardım-
cısı Baki Kerimoğlu ve CHP Keçiören 
Kadın Kolları Başkanı Firdevs Soy gibi 
önemli isimler katıldı. 

Etkinlikte Feyzullah Budak’ın “Atatürk 

Gücünü Nereden Alıyordu?” adlı özel 
baskı kitabı, katılımcılara hediye edildi. 
Budak, Atatürk’ün başarılarının arkasın-
daki temel unsurları anlatarak, “Atatürk, 
akla, bilime ve bilgiye dayanarak büyük 
bir lider oldu. Bugün yaşadığımız sorun-
ların temelinde onu doğru anlamamak 
yatıyor,” dedi.

 
     KEÇİÖREN’DE ATATÜRK 

 SÖYLEŞİSİNE YOĞUN İLGİ 
Etkinlik sonunda yazara çiçek takdim 
edilirken, Keçiören Belediyesi’nin bu tür 
etkinliklerle Atatürk’ün mirasını anlama 
ve anlatma çalışmalarını sürdürdüğü be-
lirtildi. Katılımcılar, programdan memnun 
ayrıldı. HABER MERKEZİ

CHP Genel Başkan Yardımcısı Gök-
han Zeybek, Parti Meclis Üyesi Baran 
Bozoğlu, CHP Antalya Milletvekili 
Cavit Arı ve Mamak Belediye Başkanı 
Veli Gündüz Şahin, Mamak Belediye-
si’ne ait Sokak Hayvanları Rehabilitas-
yon Merkezi ve Geçici Bakımevi’nde 
incelemelerde bulundu. 

Geçtiğimiz hafta yapılan ziyaret, 
hayvan barınağı ve sokak hayvan-
larının koşullarının iyileştirilmesine 
yönelik çalışmaları değerlendirmek 
amacıyla gerçekleştirildi.

 
     SOKAK HAYVANLARI İÇİN 

 İYİLEŞTİRME ÇALIŞMALARI 
 BAŞLIYOR 

     Mamak Belediye Başkanı Veli 
Gündüz Şahin, barınakta görev 
ihmalinde bulunan veteriner hekimler 
ve çalışanlarının görevden alındı-
ğını belirterek, barınağın bakım ve 
şartlarının iyileştirilmesi için yapılacak 
olan çalışmalar hakkında bilgi verdi. 
Başkan Şahin, bu süreçte hayvanların 
refah seviyesinin artırılacağı ve barı-
nak koşullarının modernize edileceği-
ni ifade etti. 
      CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Gökhan Zeybek, 18 bin 296 metre-
karelik alanda hizmet veren barınağı 
gezdikten sonra açıklamalar yaptı. 
Zeybek, sokak hayvanlarının barındığı 
alanlarda yaşam koşullarının iyileş-

tirileceğini ve bu çalışmaların bir yıl 
içinde tamamlanacağını duyurdu. 

Ayrıca, 13 Aralık’ta Resmi Gaze-
te’de yayımlanan Hayvanları Koruma 
Kanunu’nun uygulama yönetmeliği 
doğrultusunda belediyelere genelge 
gönderdiklerini belirtti. Zeybek, “Bu 
konuda büyük bir hassasiyet göste-
riyoruz. Sokak hayvanlarının yaşam 
alanlarını daha sağlıklı hale getirece-
ğiz,” dedi.

 
    BAŞKAN ŞAHİN: “HAYVANLAR 

İÇİN YAŞAM MERKEZİ 
KURULACAK” 

     Mamak Belediye Başkanı Veli 
Gündüz Şahin ise, barınakta bulunan 
mama stoklarının yeterli olduğu-
nu ve Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
sokak hayvanları ile ilgili tavrının net 
olduğunu ifade etti. Şahin, “Barınaktan 
öte, bir yaşam merkezi oluşturmayı 
hedefliyoruz. Hayvanların sağlıklı ve 
mutlu bir şekilde yaşayabileceği, aynı 
zamanda hayvanseverlerin gönüllü 
katkı sunabileceği bir model üzerinde 
çalışmalarımız devam ediyor,” şeklin-
de konuştu. 
     Hayvanseverler ve yerel halk 
tarafından takdirle karşılanan bu ince-
leme, sokak hayvanlarının yaşam ko-
şullarının iyileştirilmesi adına önemli 
bir adım olarak değerlendirildi. 

HABER MEREZİ

KGK Heyeti Kuzey 
Makedonya’da

KEÇMEK’TEN YILSONU SERGİSİ
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Yozgatlı Dernekler Federasyonu Baş-
kanı Avukat Selçuk Bağcı, etkinliğin açı-
lış konuşmasında, arabaşı geleneğinin 
birlik, beraberlik ve paylaşma anlamını 
taşıdığını vurgulayarak, bu etkinliğin de 
hemşehriler arasındaki dayanışma bağ-
larını güçlendirmesine vesile olduğunu 
ifade etti. Bağcı, Yozgat'ın zengin kültürel 
mirasına dikkat çekerek, bu mirasın 
gelecek nesillere aktarılmasının önemini 
vurguladı.

YOZGATLI KİMDİR?
Avukat Selçuk Bağcı, konuşmasının 

önemli bir bölümünü "Yozgatlı kimdir?" 
sorusuna ayırdı. Yozgatlılığın tarihsel 
süreç içerisindeki anlamını, toplumdaki 
algısını ve günümüzdeki yansımala-
rını analiz eden Bağcı,  Yozgat'ın tarih 
boyunca önemli bir kültürel birikime 
sahip olduğunu belirtti. Bağcı, dönemsel 
politikaların ve toplumsal değişimlerin 
Yozgat'ın öz değerleri üzerinde etkiler 
yarattığını dile getirdi.  

Bağcı, özellikle, vatanseverlik duygu-
sunun farklı dönemlerde farklı şekillerde 
yorumlanmasının, Yozgat'ın sürekli şehit 
veren iller arasında yer almasına ve bu 
durumun Yozgatlılar üzerinde psikolo-
jik bir etki yaratmasına değindi. Bağcı, 
Yozgatlıların zamanla kendilerine yakıştı-
rılan bazı olumsuz etiketlere inanmaya 
başladığını ve bu durumun "öğrenilmiş 
çaresizlik" olarak tanımlanabilecek bir 
duruma yol açtığını ifade etti. Yozgat'ın 
yetiştirdiği önemli isimlere, Fennilere, 
Abbas Sayar'lara, Nida Tüfekçi'lere, 
Gülten Akın'lara atıfta bulunan Bağcı, bu 
isimlerin temsil ettiği sanat, edebiyat ve 
kültür mirasının yeterince sahiplenilme-
diğini ve bu durumun Yozgat'ın imajına 
zarar verdiğini belirtti.  Bağcı, Yozgatlılar 

arasında yaygın olan "birbirinin kuyusu-
nu kazar" söyleminin, Yozgatlıların kendi 
kendilerini tanımlama biçimine dönüş-
tüğünü ve bu durumun üzücü olduğunu 
vurguladı.

 FABRİKA AYARLARINA 
 DÖNÜŞ ÇAĞRISI
 Selçuk Bağcı, konuşmasının merke-

zine "Yozgat fabrika ayarlarına dönmeli" 
düşüncesini yerleştirdi. Yozgat'ın özünde 
samimiyet, dürüstlük, misafirperverlik, 
dayanışma ve kültürel zenginlik olduğu-
nu vurgulayan Bağcı, bu değerlerin yeni-
den canlandırılması gerektiğini söyledi. 
"Yozgat'ın fabrika ayarlarında töre, sanat, 
nezaket ve medeniyet vardır" diyen 
Bağcı, bu değerlerin yeniden ön plana 
çıkarılması, genç nesillere aktarılması ve 
Yozgat'ın imajının bu değerler üzerinden 
yeniden inşa edilmesi gerektiğini belirtti.

YOZGAT'IN İMAJ MESELESİ VE 
GELECEK PROJELERİ
Yozgatlı Dernekler Federasyonu ola-

rak Yozgat'ın "imaj meselesi"nin öncelikli 
konularından biri olduğunu belirten 
Bağcı, federasyonun gelecek dönem 
faaliyetlerinin Yozgat'ın derin kültürü-
nün tanıtılması, yaşatılması ve ortaya 
çıkarılması üzerine yoğunlaşacağını 
açıkladı.  Bağcı, bu amaçla, Yozgat'ın 
tarihini, kültürünü, sanatını, edebiyatını, 
folklorunu ve gastronomisini tanıtacak 
çeşitli etkinlikler düzenleyeceklerini, 
bu konuda akademisyenlerden, araş-
tırmacılardan ve sanatçılardan destek 
alacaklarını ifade etti.

Bağcı, Yozgatlı gençlerin memleket-
lerine olan aidiyet duygularının azal-
masının önemli bir sorun olduğunu dile 
getirdi. Bu sorunun çözümü için gençle-

re yönelik özel projeler geliştirecekleri-
ni, burs imkanları sağlayacaklarını, onları 
federasyonun faaliyetlerine aktif olarak 
dahil edeceklerini ve her platformda söz 
sahibi olmalarını sağlayacaklarını anla-
tan Bağcı, gençlik kollarıyla yapılacak 
çalışmalarla gençlerin memleketlerine 
olan bağlarını güçlendirmeyi ve Yozgat 
kültürünü gelecek nesillere aktarmayı 
hedeflediklerini vurguladı.

KÜLTÜREL MİRASIN KORUNMASI 
VE TANITILMASI
Yozgat'ın kültürel mirasının korunması 

ve tanıtılması konusunda önemli sorum-
luluklar taşıdıklarını ifade eden Bağcı, bu 
alanda daha etkili çalışmalar yürütecek-
lerini söyledi. 

Bağcı, Yozgat'ın yöresel yemeklerinin, 
el sanatlarının, türkülerinin 

ve diğer kültürel değerlerinin tanıtıl-
ması için çeşitli etkinlikler düzenleye-
ceklerini, bu konuda yerel yönetimlerle 
ve diğer sivil toplum kuruluşlarıyla 
işbirliği yapacaklarını belirtti.

KOLEKTİF BAŞARI 
VURGUSU VE BİRLİK ÇAĞRISI
Bağcı, Yozgat'ın bireysel başarılarla 

dolu olduğunu ancak bu başarıların 
kolektif bir başarıya dönüştürülmesinin 
güçlü sivil toplum kuruluşları aracılığıyla 
mümkün olduğunu vurguladı. Federas-
yon olarak tüm Yozgatlıları siyasi görüş, 
etnik köken, mezhep veya yaşam tarzı 
gibi ayrımlara bakmaksızın kucaklamayı 
ve Yozgat için ortak bir vizyon oluştur-
mayı hedeflediklerini belirten Bağcı, 
konuşmasını tüm hemşehrilerine teşek-
kür ederek ve Yozgat'ın geleceği için 
birlik ve beraberlik çağrısında bulunarak 
tamamladı. Eda DEMİREL 

YOZGAT FABRİKA AYARLARINA 

GERİ DÖNMELİ! 

İstanbul'da Yozgatlı Öğrenciler  
Mağdur Oldu -2

     Toplamda 
12 gün sürecek 
ve hiçbir yıkım 
işlemi olmadan 
yapılacak güç-
lendirme işlemi 
ile birlikte yurtta 
bulunan öğrenci-
lerin tahliyesine 
gerek kalmadan 
yapılabileceği 
hususu Yozgat İl 
Özel İdaresi’ne 
ivedilikle bildi-
rilmiştir. Ancak 
Yozgat İl Özel 
İdaresi; yurt 
binasını şartlar 
ne olursa ol-
sun 09.12.2024 
tarihinde tahliye 
edeceklerini, yurtta bulunan 
eşyaları almamızı, yurtta 
barınan öğrencilere yer bul-
mamızı resmi yollarla net bir 
şekilde ifade etmiştir. 
     Aynı zamanda tahliye ve 
öğrencilerin geçici de olsa ba-
rınmaları ile alakalı hiçbir so-
rumluluğu kabul etmediklerini 
de tarafımıza bildirmişlerdir. 
Buradan da anlaşılacağı üzere 
binanın boşaltılma sebebi 
Yozgat yerel basınının iddiası-
nın aksine deprem konusu ile 
alakalı olmayıp iki yıldır süren 
ve neticeye ulaşan Yozgat İl 
Özel İdaresi’nin inisiyatifidir.
     Yozgat İl Özel İdaresi 
tarafından ortaya konan bu 
tuttum tarafımızca hayret ve 
üzüntüyle karşılanmış olsa 
da herhangi bir mağduriyet 
yaşanmaması adına Federas-
yonumuzca yurtta bulunan 
öğrenciler için hızlı bir şekilde 
yeni bir yurt arayışına başla-
nılmış ve 08.12.2024 tarihin-
de yurtta bulunan tüm öğ-
rencilerimiz için yeni bir yurt 
ayarlanmış ve tüm öğrenciler 
hiçbir mağduriyet yaşamadan 
tüm tahliye ve ilave yurt üc-
ret farkları tarafımızca karşı-
lanarak transfer edilmiştir.
     Yurtta bulunan eşyaları-
mız için ise Federasyonumuz 
ile Yozgat İl Özel İdaresi ara-
sında 09.12.2024 tarihinde 
bir protokol tanzim edilmiş-
tir. Varılan anlaşmaya göre 
yurtta bulunan tüm eşyalar 
Yozgat İl Özel İdaresi’ne ye-
diemin olarak bırakılacak ve 
Federasyonumuz tarafından 
istenildiği taktirde ilgili eşya-
lar Federasyonumuza devre-
dilecektir.   
     Ayrıca ilgili kültür mer-
kezinin Federasyonumuz, 
Federasyonumuza bağlı 
dernekler ve Yozgat Vakfı’nın 
faaliyetlerinde kullanabilece-
ği hususunda da anlaşmaya 
varılmıştır. Yapılan mutaba-
kat sonucunda yurt binası 
tarafımızca tahliye edilmiş 
ve akabinde Fatih Belediyesi 
tarafından mühürlenmiştir.
     Özetle İstanbul Fatih’te 
bulunan kültür merkezi ve 
öğrenci yurdu deprem sebe-
biyle tahliye edilmemiş olup 
Yozgat İl Özel İdaresi tarafın-
dan yaklaşık 2 senedir orta-

ya konan yoğun 
uğraşlar netice-
sinde tahliye edil-
miştir. Şunu da 
belirtmek gerekir 
ki binanın mül-
kiyetine ilişkin 
Federasyonumuz 
ile Yozgat İl Özel 
İdaresi arasındaki 
tapu iptali ve tes-
cili davası devam 
etmektedir.
     Gelinen 
noktada aradan 
geçen bir haf-
tayı aşkın sü-
redir Yozgat İl 
Özel İdaresi’nce 
binanın güçlendi-
rilmesi için hiçbir 

çalışma yapılmadığını gör-
mekteyiz.
      Buradan Yozgat Valiliği 
ve Yozgat İl Özel İdaresi’ne 
çağrıda bulunuyoruz;
Kültür merkezi ve öğrenci 
yurdu binasının toplamda 
12 gün sürecek güçlendir-
me çalışmasına bir an önce 
başlanması gerektiğini açık 
bir şekilde ifade ediyoruz. 
Aksi durumda Federasyonu-
muz, Federasyonumuza bağlı 
dernekler ve Yozgat Vakfı’nın 
faaliyetleri sekteye uğraya-
caktır. Bu durum da toplum-
sal dayanışmaya ciddi bir 
darbe vuracak niteliktedir.
     Yozgat Valiliği ve Yozgat 
İl Özel İdaresi’nin yılda 500’ü 
aşkın Yozgatlı öğrenciye öğ-
renim bursu sağlayan, birçok 
Yozgatlı öğrenciye staj ve iş 
imkânı sağlayan, afetler baş-
ta olmak üzere tüm toplumsal 
olaylara anında refleks gös-
teren, Yozgat'a ve Yozgatlıya 
sayısız, karşılıksız kazanımlar 
temin eden bu sivil toplum 
kuruluşlarının yaptığı faali-
yetlerin sekteye uğramasına 
göz yummayacağına inanmak 
istiyoruz.
     Ayrıca ilgili öğrenci yurdu-
nun en geç yılın ikinci eğitim 
dönemi için yani Şubat 2025 
itibariyle faaliyete geçiril-
mesini bekliyor ve süreci 
dikkatle takip ediyoruz. Zira 
çeşitli odaklar tarafından yurt 
binasının tıpkı 2020 yılında-
ki gibi satışa çıkarılacağına, 
cemaatlere ve/veya iş takip-
çisi STK’lara devredileceğine 
ilişkin çirkin söylemlere hiçbir 
şekilde inanmak istemiyoruz.
     Kolluk kuvvetleri nezare-
tinde yaşanan tahliye sürecini 
doğru bulmayıp kapalı kapılar 
ardında Yozgat İl Özel İda-
resi’ni eleştiren ve Federas-
yonumuzu haklı gördüğünü 
ifade eden Yozgat siyasi ve 
bürokratlarının duruma sessiz 
ve duyarsız kalmalarını da 
manidar buluyoruz.
     Son olarak tüm bu ge-
lişmeler ve bilgiler ışığında 
kamuoyundan ve muhatap-
larımızdan binanın akıbeti ve 
bina ile ilgili bundan sonra 
alınacak aksiyonlar hakkında 
bizim yaptığımız şeffaflıkta 
açıklama bekliyoruz.

DOĞAN 
TUFAN

Ağır Tonajın 
Yozgatlı Ustası!

Üç Yıldız Mercedes 
Tamir Bakım ve Elektrik 
Servisi, ağır vasıta araçlar, 
ticari araçlar ve yük nak-
liyenin önemli parçaların-
dan olan Mercedes mar-
ka araçların bakımlarını 
yaptığını belirten Badem, 
“Özellikle motor, şanzı-
man ve diferansiyel gibi 
mekanik parçalara yo-
ğunluk veriyoruz. Elektrik 
ve kaporta işlemleri için 
dışarıdan destek alıyoruz. 
Ağır bakım hizmetlerini 
A’dan Z’ye müşterilerimi-
ze hizmet veriyoruz”

 
     GÜVEN VE 

 KALİTEYİ ÖN 
 PLANDA TUTARAK 
 BAŞARIYA 
 ULAŞTILAR 

     Badem, “Güven ve 
tecrübe bizler için çok 
önemli. Müşterilerimizin 
memnuniyeti bizim için 
çok değerli. Güven ve 
kaliteyi ön plana koyarak, 
başarıya ulaştık. Fiyatları 
ikinci planda tutuyo-
ruz. Bu sayede müşteri 
portföylerinin büyüyor ve 
işletmemiz daha geniş bir 

ağa sahip oluyor” dedi. 
 Ankara Ayyıldız Sanayi 

Sitesi’nde hizmet veren 
Mevlüt Badem, Ostim 
OSB Mahallesi'nde 1133. 
Cadde No: 32 adresinde 
müşterilerine hizmet 
sunuyor. Müşteri mem-
nuniyetini artırmak adına, 
web sayfası üzerinden 
de kolayca ulaşılabilir 
hale gelmiş durumda. 
"Bir müşteri bizim için 10 
müşteridir" anlayışıyla ça-
lışan Badem, memnuniyet 
odaklı hizmet anlayışıyla 
müşteri ağını genişletiyor.

 
MÜŞTERİ MEMNUNİ-
YETİYLE BÜYÜYEN BİR 
İŞLETME 
Badem’in müşterileri, 
aldıkları hizmetten mem-
nun kaldıkları için başka 
firmalara ve arkadaşlarına 
da tavsiyelerde bulunu-
yor. Bu tavsiye kültürü, Üç 
Yıldız Mercedes Tamir 
Bakım ve Elektrik Servi-
si'nin müşteri potansiyelini 
genişletmesine yardımcı 
oluyor ve sektördeki gü-
venilirliğini pekiştiriyor. 

TARIK YILMAZ

YOZGATLILAR'I ANKARA'DA BULUŞTURAN ETKINLIKTE KATILIMCILAR 
SOHBET EDIP KAYNAŞMA ORTAMI BULDU
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Ankara Büyükşehir Belediyesi, 
toplum bilincini artırmaya yönelik 
sosyal sorumluluk projeleri ile ihtiyaç 
sahibi çocuklara umut olmaya devam 
ediyor. Bu kez, Genç Akademi Ulus'ta 
düzenlenen "Renkli Düğümler Pro-
jesi" kapsamında, gönüllü üniversite 
öğrencileri tarafından 200 ilkokul 
öğrencisi için rengârenk atkılar 
örüldü. Proje, kışın soğuk günlerinde 
dezavantajlı bölgelerdeki çocuklara 
sıcaklık ve sevgi taşımayı hedefliyor.

 
     RENKLİ ATKILARLA 

 DAYANIŞMA RUHU 
 GÜÇLENDİRİLDİ 

     Genç Akademi Ulus'ta gerçek-
leştirilen Atkı Örme Atölyesi etkinli-
ğinde, yaklaşık 80 gönüllü üniversite 
öğrencisi, şiş ve tığ kullanılmadan, 
sadece elleriyle 200 ilkokul öğrencisi 
için atkılar ördü. Her atkı, sadece bir 

kıyafet değil, aynı zamanda çocuklara 
sevgi, destek ve umut dolu bir hediye 
oldu. Bu anlamlı projede gönüllüler, 
renkli atkıları örerken çocuklara da 
yazdıkları notlarla moral verdiler.

 
     "KÜÇÜK BOYUNLARA 

  BÜYÜK UMUTLAR" 
     Projenin anlamını paylaşan Ankara 
Sosyal Bilimler Üniversitesi Toplum 
Gönüllüleri Vakfı Eş Koordinatörü 
Zehra Yazan, şu açıklamada bulundu: 
“Renkli Düğümler Projesi kapsamın-
da dezavantajlı bölgelerdeki yaklaşık 
200 ilkokul öğrencisi için sıcacık 
atkılar ördük. 

Genç Akademi’de gerçekleşen ilk 
atölyemiz, gönüllülerimiz için çok 
verimli oldu. Bu projeyle çocuklara 
küçük boyunlarına büyük umutlar 
hediye etmek istedik.”

HABER MERKEZİ

ASKİ Genel Müdürlüğü, 
Keçiören ilçesinde Sana-
toryum Caddesi’ndeki sü-
rekli tıkanan ve taşkınlara 
neden olan atık su hattını 
yenileyerek önemli bir 
altyapı çalışmasına imza 
attı. Bu yenileme, halk 
sağlığını koruma ve çev-
reyi koruma adına yapılan 
kritik bir adım olarak öne 
çıkıyor.

 
     ATIK SU HATTINDAKİ 

  TIKANMALAR 
  ÇÖZÜLÜYOR 

     Keçiören Tepebaşı ve 
Pınarbaşı Mahalleleri'n-
den geçen atık su hattı, 
çapının yetersiz olması ve 
zamanla aşınması nede-
niyle sık sık tıkanıyor ve 
taşkınlara yol açıyordu. 
Çevreye zarar veren bu 
durum, bölgedeki bina-
ların zemin katlarını da 
etkiliyordu. ASKİ, Sana-
toryum Caddesi'ndeki 
bu sorunları çözmek için 
yenileme çalışmalarına 
hızla başladı.

 
     CİDDİ ÇÖKME 

  TESPİTİ YAPILDI 
     ASKİ Genel Müdürü 
Memduh Aslan Akçay, 
yapılan incelemeler 
neticesinde Sanatoryum 
Caddesi'ndeki hattın 150 
metrelik kısmında cid-
di bir çökme olduğunu 
belirtti. Bu çökme nede-
niyle atık su taşmalarının 
yaşandığını ve çevreye 
zarar verdiğini vurguladı. 
Akçay, hattın özellikle 
çökme yaşanan kısmında 
acil bir çalışma başlattık-

larını açıkladı. 
     Yenilenen altyapı saye-
sinde, Keçiören Tepebaşı 
ve Pınarbaşı Mahalleleri 
artık sağlıklı ve güvenli 
bir atık su altyapısına 
sahip. Eski hattın yerine 
daha geniş çaplı ve daya-
nıklı malzemelerle yapı-
lan yeni sistem, bölgedeki 
atık su taşkınlarını son-
landırarak halk sağlığını 
korumaya yönelik önemli 
bir adım oldu. 

Akçay, çalışmaların, 
hem günümüz ihtiyaçla-
rına hem de gelecekteki 
taleplere uygun olarak 
planlandığını ve uygulan-
dığını belirtti. 
     ASKİ Genel Müdürü, 
yapılan altyapı yenileme 
çalışmalarının Keçiören 
ilçesinde halk sağlığını ve 
çevreyi korumaya yönelik 
daha büyük projelerin bir 
parçası olduğunu söyle-
di. Ankaralıların sabır ve 
anlayış göstererek sürece 
katkı sunduklarına dikkat 
çeken Akçay, ASKİ olarak 
altyapı çalışmalarına hız 
kesmeden devam ede-
ceklerini ifade etti. 
     Bu yenileme çalışması, 
Keçiören'deki atık su so-
runlarını çözüme kavuş-
tururken, daha sağlıklı ve 
güvenli bir yaşam alanı 
sağlıyor. Keçiören Sana-
toryum Caddesi’ndeki 
altyapı çalışması, ASKİ’nin 
dijitalleşen altyapı pro-
jelerinin ve akıllı şehir 
çözümlerinin bir örneği 
olarak kent genelinde 
büyük takdir topluyor. 
HABER MERKEZİ

Renkli Düğümler Projesi’nde 
200 ÇOCUĞA UMUT OLDULAR

Altındağ Belediyesi, dijital bele-
diyecilik alanında önemli bir adım 
daha atarak "Kent Bilgi Sistemi"ni 
(ALBİS) yeniledi. 

İmar ve Şehircilik Müdürlüğü ta-
rafından düzenlenen bilgilendirme 
toplantısında, belediye personeline 
yapılan son güncellemeler ve yeni 
özellikler hakkında detaylı bilgi 
verildi.

 
     ALTINDAĞ BELEDİYESİ 

 KENT BİLGİ SİSTEMİ  
     Altındağ Belediyesi, vatandaş-
ların belediye ile olan işlemlerini 
daha kolay hale getirmek için 
geliştirdiği "Altındağ Belediyesi 
Kent Bilgi Sistemi" (ALBİS) proje-
sinde önemli yeniliklere imza attı. 
Bu sistem sayesinde vatandaşlar, 
belediyeye gitmeden www.altin-
dag.bel.tr üzerinden "İmar Durumu 
Sorgulama" yapabiliyor. Ayrıca, 
plan notlarıyla birlikte imar durumu 
belgesini bilgisayarlarına indirerek 
kağıt israfını engelliyor ve zaman 

tasarrufu sağlıyor. Altındağ Beledi-
yesi, dijitalleşme sürecinde önemli 
bir adım daha atarak "Kent Rehberi" 
uygulamasını hayata geçirdi. Bu 
uygulama sayesinde, Altındağ ilçe-
sinin haritası dijital ortamda kullanı-
cılarla buluşuyor. 

  Kullanıcılar, harita üzerinde 
detaylı incelemeler yapabiliyor, her 
yıl yenilenen uydu görüntüleriyle en 
güncel verilere ulaşabiliyor. Ayrı-
ca, Ada/Parsel numarası, adres ve 
önemli yer arama gibi özellikler de 
sunuluyor.

 
     DİJİTAL BELEDİYECİLİĞİN 

 ÖNCÜSÜ: ALTINDAĞ 
 BELEDİYESİ 

     Altındağ Belediye Başkanı Dr. 
Veysel Tiryaki, dijital belediyecilik 
uygulamalarıyla hizmet kalitesini ar-
tırmayı hedeflediklerini belirtti. Baş-
kan Tiryaki, "Akıllı Şehirler Projesi 
kapsamında, dijital yenilikleri hızlı 
bir şekilde uygulamaya geçiriyor ve 
vatandaşlarımıza daha hızlı, kaliteli 

hizmet sunuyoruz. 
E-imar yönetim sistemi, E-imzalı 

E-Ruhsat uygulamaları ve Türki-
ye’de ilk kez uygulamaya aldığımız 
E-İskan sistemi ile işlemleri dijital 
ortama taşıdık" dedi.

 
     DİJİTALLEŞME SÜRECİ

  HIZLA DEVAM EDİYOR 
     Altındağ Belediyesi, dijital dö-
nüşüm sürecinde personeline de 
eğitimler vererek, sistemin sorun-
suz bir şekilde entegrasyonunu 
sağlıyor. Belediye, dijitalleşme ve 
akıllı şehir çözümleriyle vatandaş-
ların daha kolay ve hızlı bir şekilde 
belediye hizmetlerine ulaşmasını 
sağlamayı hedefliyor. 
     Altındağ Belediyesi, dijital ye-
nilikleri hayata geçirmeye devam 
ederek, ilçeyi teknolojiyle buluş-
turan projelere imza atıyor. Bu sa-
yede, vatandaşların yaşam kalitesi 
artarken, hizmet süreçlerinde büyük 
kolaylık sağlanıyor. 

HABER MERKEZİ

Altındağ Belediyesi'nden 
Dijital Dönüşüm

ABB Keçiören Atık Su 
Hattı Yeniledi

Keçiören Belediyesi, Hz. Mevla-
na’nın 751. vuslat yıl dönümü dolayı-
sıyla düzenlediği anlamlı etkinlikle 
sanatseverleri bir araya getirdi. Necip 
Fazıl Kısakürek Tiyatro Salonu’nda 
gerçekleştirilen programda, Anka-
ra Büyükşehir Belediyesi Dikmen 
Kadınlar Lokali tiyatro ekibi tarafından 
sahnelenen “Gel” adlı tiyatral şiir 
dinletisi büyük beğeni topladı.

 
     MEVLANA’NIN FELSEFESİ VE 

 ÖĞRETİLERİ SAHNEYE 
 TAŞINDI 

     Etkinlikte, Hz. Mevlana’nın sevgi, 
hoşgörü ve birlik anlayışını yansıtan 
değerleri sanat yoluyla izleyicilere 
aktarıldı. Mevlana’nın eserlerinden 
seçilen bölümlerle zenginleştirilen 
tiyatral şiir dinletisi, izleyenlere unutul-
maz anlar yaşattı. 
    Programın sonunda gerçekleştiri-
len sema gösterisi ise izleyicilerden 
tam not aldı.

 Mevlana’nın düşünce dünyasını ve 
derin felsefesini yansıtan sema göste-
risi, duygu dolu anlara sahne oldu. 
Keçiören Belediye Başkanı Turgut 
Altınok, programın ardından yaptığı 
açıklamada, Mevlana’nın insanlığa 
miras bıraktığı hoşgörü ve sevgi 
felsefesinin önemine vurgu yapa-
rak, “Hz. Mevlana’nın barış ve sevgi 
mesajlarını yaşatmak ve gelecek ne-
sillere aktarmak hepimizin görevi. Bu 
anlamlı etkinliği düzenleyerek manevi 
değerlerimize sahip çıkmaya devam 
ediyoruz,” ifadelerini kullandı.

 
     KEÇİÖREN’DE KÜLTÜREL VE 

 MANEVİ DEĞERLER 
 YAŞATILIYOR 

Keçiören Belediyesi, sanat ve kültürel 
etkinliklerle vatandaşlara keyifli ve 
anlamlı anlar yaşatırken, Hz. Mevla-
na’nın evrensel mesajlarını yaygınlaş-
tırmayı sürdürüyor. 

HABER MERKEZİ

Mevlana Anıldı


